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Het verhaal van Groothuis Bouwgroep gaat over de enorme kracht van 
een familiebedrijf met een ‘kan wel’-mentaliteit. Maar ook over de ‘derde 
generatie’ die met nieuw elan de organisatie doorontwikkelt vanuit een 
sterke basis. En deze daarmee toekomstbestendig maakt.

Bij Groothuis Bouwgroep is de visie op ondernemen in de afgelopen 
jaren verder doorontwikkeld. “Het realiseren van kwalitatief hoog
waardige huisvesting blijft onze prioriteit. Maar dat is echt iets anders 

dan stenen stapelen”, start Claudi Groothuis, algemeen directeur Groot
huis Bouwgroep. “Bij ons gaat het over de lange termijn en de impact die 
je als organisatie wilt maken op verschillende vlakken; voor de ondernemer 
waarvoor we bouwen, maar ook voor mens en maatschappij. Dit duurzame 
en maatschappelijk verantwoorde ondernemerschap noemen we ons rent
meesterschap.”

Samen met haar neven Wim en Bert Jan en broer Jeroen vertegenwoordigt 
Claudi de derde generatie. Jeroen Landman is sinds 2016 betrokken: eerst als 
strategisch adviseur en sinds 2018 vormt hij samen met Claudi het directie
team. Dit jaar is Groothuis Bouwgroep genomineerd voor de Familiebedrij
ven Award 2022. “Dat we tot de laatste tien kandidaten zijn gekomen zien we 
als een groot compliment voor de familie en onze medewerkers.”

Continuïteit
De organisatie in Genemuiden met zo’n honderd medewerkers is opgericht 
in 1959. “Het samen opbouwen, krachtig zijn en werken vanuit vertrouwen 
zijn ruim zestig jaar verankerd in het DNA van dit familiebedrijf. Het mooie 
is dat de nieuwe generatie al vroeg het vertrouwen krijgt van de ouders om 
hun eigen visie uit te rollen”, vertelt Hans Pieter van der Veen, voorzitter 
Raad van Advies. Hij is al lange tijd betrokken bij de organisatie en heeft 
deze in veel fasen ondersteund en geadviseerd. “Zoals veel bouwbedrijven in 
Nederland heeft ook Groothuis Bouwgroep rond 2012 de gevolgen van de 
 financiële crisis gevoeld. Dankzij de veerkracht en de verantwoordelijkheid 
die de familie voelt voor de continuïteit en haar ketenpartners kwam het 
bedrijf daar goed doorheen.”

Ontwikkeling en toekomstvisie
Omstandigheden hebben ertoe geleid dat Claudi halverwege 2016 als alge
meen directeur binnen de organisatie kwam. Claudi: “Hoewel ik ambitieus 
ben, lag het nooit in mijn verwachting dat ik de eindverantwoordelijkheid  
zou dragen over het totale bedrijf. Ik stapte dus zonder bouwkundige  
kennis en met een flinke dosis naïviteit in.” 

120 121

Van links naar rechts: Wim Groothuis, Claudi Groothuis, Bert Jan Groothuis, Jeroen Groothuis



123122

Hans Pieter van der Veen, Jeroen Landman en Claudi Groothuis

“Precies dat”, vertelt Jeroen, “is een grote 
verrijking voor de organisatie geweest.” 
Claudi verzamelt deskundigheid om zich 
heen en staat open voor frisse blikken. 
Omdat Groothuis Bouwgroep graag tot 
de koplopers behoort, legt ze de focus op 
verdere professionalisering en het door
ontwikkelen als aanbieder van duurzame 
vastgoedoplossingen voor bedrijfshuisves
ting, onderwijs en zorg. Claudi vindt het 
belangrijk om zich verder te ontwikkelen 
op het gebied van duurzaamheid, leider
schap en ontwikkeling van medewerkers 
evenals digitale innovatie. “De organisatie 
is op alle gebieden zichtbaar verder ge
professionaliseerd. Hierdoor creëerden we 
ruimte om te pionieren op circulariteit en 
als aanbieder van circulair vastgoed.” 

Leiderschap
“De afgelopen jaren waren absoluut een 
ontdekkingsreis voor ons als familiebedrijf, 
maar hebben veel opgeleverd. We voeren 
nu bijvoorbeeld gesprekken met medewerDEEL  ONL INE

kers over samenwerken en waarde geven 
– zeg maar het dienend leiderschap. Dat 
lijkt een zachte waarde, maar sterkt de 
motivatie en daarmee de veerkracht op di
gitale innovatie en kwaliteit van ons werk”, 
vertelt Claudi. Die hierbij aanvult dat ook 
familiebedrijf Prince Fibre – specialist in 
het produceren en ontwikkelen van com
posietprofielen, waar neef Wim Groothuis 
de directie voert – actief meeontwikkelt 
vanuit de kracht van de moederorganisa
tie. “Als familie hebben we in de afgelopen 
jaren veel duurzame relaties opgebouwd. 
Klanten hechten grote waarde aan de 
mentaliteit uit onze omgeving, waarbij 
‘afspraak is afspraak’ nooit ter discussie 
staat.”

Boven op alle positieve ontwikkelingen en 
de vele opdrachten uit heel Nederland is 
Groothuis Bouwgroep ook heel bewust 
‘hun verhaal’ gaan vertellen. “Hiermee 
verhogen we onze zichtbaarheid voor po
tentiële opdrachtgevers en medewerkers”, 
aldus Jeroen.

Persoonlijke ontwikkeling
Het werken vanuit de visie ‘onderne
merschap is rentmeesterschap’ heeft een 
positief effect op instroom van nieuwe 
medewerkers. Jeroen: “Deze visie vertaalt 
zich richting onze medewerkers in het 
stimuleren van persoonlijke ontwikkeling 
en eigenaarschap nemen. Dit maakt ons 
duidelijk aantrekkelijk voor mensen vanuit 
de regio én daarbuiten.” 

Het resultaat van de laatste jaren is dat bij 
Groothuis Bouwgroep uit de eigen gele
deren een nieuw directieteam is gevormd 
dat samen met Claudi de visie richting de 
toekomst doorontwikkelt. Daarmee komt 
er een einde aan de interimopdracht van 
Jeroen. En dat is positief nieuws, lachen 
Claudi en Jeroen. <<<< 

VANUIT EEN STERKE BASIS BRENGT 
DE DERDE GENERATIE NIEUW 
ELAN IN HET FAMILIEBEDRIJF
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Broekhuis

Broekhuis blijft altijd meebewegen

S inds 1932, dus al negentig jaar, zorgt Broekhuis ervoor 
dat hun klanten zich zonder zorgen door Nederland 
en daarbuiten kunnen bewegen. Wat eens een tradi

tioneel autobedrijf was, is inmiddels een allround mobi
liteitsaanbieder, met negentien automerken, zes merken 
in bedrijfswagens, een motormerk, allerlei soorten fietsen 
en sinds kort ook campers. De 66 dealervestigingen in het 
midden, oosten en noorden van Nederland bieden, naast 
verkoop en onderhoud van auto’s, diverse leasemogelijkhe
den, autoverhuur, financiering en verzekeringen, maar ook 
schadeherstel, wagenparkbeheer en bedrijfswageninrichting. 
Die uitgebreide service is geen toeval. Doordat de mobi
liteitsmarkt voortdurend in beweging is, moet Broekhuis 
meebewegen en steeds nieuwe vormen van dienstverlening 
ontwikkelen. Algemeen directeur Jaco Remijn, de derde 
generatie in het familiebedrijf: “Het standaard leasecon
tract, om een voorbeeld te geven, is best star. Wat als je 
gezinssamenstelling verandert en je een grotere auto nodig 
hebt? Wij kijken altijd naar wat een klant nodig heeft en 
passen ons aanbod daarop aan. Die flexibiliteit wordt zeer 
gewaardeerd.”

I n Heerhugowaard gaat De Nijs uit Warmenhuizen het 
grootste woningbouwproject in hout van Europa bou
wen. De huidige proefopstelling met enkele etages van dit 

CO2vrije ambitieuze project moet verhelderen waar je als 
bouwer tegenaan loopt. Onderzoeksinstituut TNO gaat de 
bevindingen uit diverse proefnemingen doorverwerken om 
als leidraad te gaan dienen voor het nieuwe bouwbesluit. 
“Het is fantastisch dat we als familiebedrijf dit soort tra
jecten samen met de overheid oppakken.” Winfred de Nijs, 
algemeen directeur, 3e generatie in het familiebedrijf, vindt 
ook oprecht dat nieuwe vormen van bouwen noodzakelijk 
zijn. Het NoordHollandse bouwbedrijf M.J. de Nijs heeft 
een sterke focus op de toekomst. Het in 1920 opgerichte 

Bouwbedrijf 
M.J. de Nijs & Zonen B.V.
Bouwer met respect voor mens en 
milieu

Lange relaties
Remijn is er trots op dat Broekhuis zo’n lange en succesvol
le geschiedenis heeft. Centraal in dat verhaal staat de zorg 
voor zijn medewerkers. Broekhuis is niet alleen een plek 
waar mensen hun geld verdienen, ze krijgen er ook de kans 
zich verder te ontwikkelen. “We dagen onze mensen uit 
ons én zichzelf verder te brengen, waarbij ze altijd kunnen 
rekenen op onze steun. Dat is volgens mij ook de reden dat 
de meesten langs bij ons blijven – wat ook geldt voor onze 
klanten. We zijn met recht een familiebedrijf: we hechten 
aan lange relaties.”

>> www.broekhuis.nl

familiebedrijf, bouwt, ontwikkelt, transformeert, renoveert 
en restaureert. Dat doet ze vooral in binnenstedelijke bouw 
in de Randstad en NoordHolland en altijd met respect 
voor mens en milieu. Vanuit deze visie heeft De Nijs ook 
een traject opgezet om medewerkers te ondersteunen bij 
hun gezondheid. En betrekken ze de omgeving meer bij 
binnenstedelijke projecten. “Dit is de invloed van de 4e 
generatie die flink waarde toevoegt. Lawaai maken en ruim
te innemen, hoorde gewoon bij ons werk. Door hier anders 
naar te kijken krijg je er meer bewustwording. Bovendien 
ontstaat er een veel positievere dynamiek.”
De overgang naar een procesgestuurde organisatie begint 
winst op te leveren. “Afgelopen jaar hebben we in dit 
kader veel voorbereidingen getroffen voor binnenstedelijke 
projecten. En hoewel het lastig is te zeggen wat de nabije 
toekomst onder invloed van alle bewegingen zal brengen; 
voor nu staat er een gezonde organisatie.”

> > www.denijs.nl


